

SUB-CONTRACT AGREEMENT

This agreement has been entered into this day the 09/04/2025 between

SHAMOUS AL AHSA CONTRACTING EST.

C.R: 2055104064

Al Jubail, K.S.A (hereinafter referred to as Fist Party) and

Rula Ibrahim Al-Makrami Establishment

CR: 2050308258

(Hereinafter referred to as Second Party) Whereas, First Party is a Contractor of Refineries, Petrochemical, EPC and other companies, and Second Party, after discussion, has agreed to provide subcontractor services to execute construction, engineering & maintenance work in companies to First Party on the following terms and conditions:

1. While First Party shall be responsible for I. D's, passes, etc. Second Party shall provide the required documents. Second party will execute all works delegated by first party.
2. The Second Party shall be responsible for workmen's wages, insurance, medical and other benefits of their employees provided to first party.
3. Both parties reserve the right to cancel the contract by giving one-month prior notice in writing.
4. This agreement is in accordance with Saudi Commercial Laws and Regulations. Any disputes which cannot be resolved mutually and amicable shall be referred to Saudi Laws in KSA only.
5. Upon ending the contract, the second party shall be responsible to return the first party all ID cards/gate passes issued for their service rendered.
6. Payment shall be made within 45 days from the date of receipt of Second party's invoice attached with work sheet, approved by first party's authorized representative.

In witness whereof, both the parties hereto have signed this agreement for a period of three years from 09/04/2025 to 08/04/2028.

First Party:

SHAMOUS AL AHSA CONTRACTING EST.

اتفاقية عقد من الباطن

تم إدخال هذه الاتفاقية في هذا اليوم 09/04/2025م بين كل من:

مؤسسة شموس الاحساء للمقاولات

س.ت 2055104064

الجبيل، العربية السعودية (يشار إليها فيما بعد الطرف الأول)

مؤسسة رولا ابراهيم المكرمي

س.ت ٢٠٥٣٠٨٢٥٨

[يشار إليها فيما بعد بالطرف الثاني] في حين، الطرف الأول هو المقاول من المصافي، التبروكماويات، اي بي سي، وصنعت آخرى وطرف الثانى بعد المناقشة، وافق على تقييم خدمات المقاول من الباطن لتنفيذ اعمال انشائية، وهندسية، اعمال الصيانة في الشركات وخدمات دعم الصيانة اخرى إلى الطرف الأول وفقا للشروط والأحكام التالية:

-1 يجب ان يكون الطرف الأول مسؤولا عن بطاقات تعريف او / و تصاريح الدخول من بوابة لافراد العمالة الطرف الثاني من أجل هذا الغرض الى الطرف الأول، الطرف الثاني سيتم تنفيذ اعمال الفحص والتقييم الهندسي من قبل الطرف الأول.

-2 يوفر الطرف الثاني العاملة المطلوبة ومعدات إلى الطرف الأول وذلك من أجل اكمال نطاق العمل في شكل وفق متبادل

-3 لكلا الطرفان الحق في إلغاء الاتفاقية و ذلك باخطار مسبق كتابيا في غضون شهر

-4 هذا الاتفاق هو وفقا للقوانين والأنظمة التجارية السعودية. يحال أي نزاع لا يمكن حل بعضها بعضاً وودي لقوانين المملكة العربية السعودية في المملكة العربية السعودية فقط

-5 على إنهاء العقد يتلزم الطرف الثاني مسؤولا في العودة جميع بطاقات تعريف او / و تصاريح الدخول أصدرت لخدمتهم المقدمة إلى الطرف الأول.

-6 يجب أن يتم الدفع في غضون 45 يوما من تاريخ استلام الفاتورة الطرف الثاني تتعلق مع ورقة عمل التي وافقت عليها ممثل مفوض من الطرف الأول.

بالشهادة، تم الاتفاق بين كلا من طرفين ووقيعا الاتفاقية وذلك لمدة ثلاثة سنوات بداية من 02/04/2022م على 09/04/2025م

الطرف الأول:

مؤسسة شموس الاحساء للمقاولات

الطرف الثاني:

مؤسسة رولا ابراهيم المكرمي



شارع ملك فيصل الجبيل 31951 المملكة العربية السعودية

King Fahad Street, Al - Jubail 31951 - Kingdom of Saudi Arabia